

System Solution Analyst

Position Title: System Solution Analyst

Department: Programming

Location: Shanghai

Key Responsibilities

- Provide prompt timely feedback and solution to the users through business analysis
- Setup or maintain required configuration in the products aligned with user requests and marketing demands
- Document business requirements, translate the requirements into use cases and process flows; Create user stories and understand background information and big picture, including why to do, what to do and priority for each user story
- Undertakes project delivery through system design, development, implementation, and user training/ support practice against agreed specifications.
- Supporting regular upgrades through formal testing processes

We Are Looking for Talents With

- Bachelor's degree and above in major of IT discipline related;
- Strong SQL skill is required
- Familiar with VBA, C++ or Java script. is preferred
- Master business software such as MS Excel, Power Point, etc.
- Good communication and coordination skills.
- Good English and Mandarin communication skills, both written and verbal;
- Ability to work independently as well as in a team

系统解决方案分析师

职位名称: 系统解决方案分析师

部门名称: 临床编程

工作地点: 上海

主要责任

- 通过业务分析向用户及时提供反馈和解决方案
- 在符合用户要求和市场需求的产品中设置或维护所需的配置
- 记录业务需求, 将其转化为用例和流程; 创建用户情景并了解背景信息和总体情况, 包括为何要做, 做什么以及每个用户情景的优先顺序
- 根据规范说明, 通过系统设计, 开发, 实施和用户培训进行项目交付
- 通过正式测试流程支持日常升级

教育和资质要求

- 本科以上学历, 信息技术相关专业;
- 较强的 SQL 技能
- 熟悉 VBA, C++ 或 Java 者优先
- 熟悉办公软件如: WORD, PPT, EXCEL 等
- 良好的沟通和协调能力。
- 良好的英文和普通话沟通能力, 书面和口头表达;
- 独立工作和团队工作的能力